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Raadsvoorstel 

 
Registratienr: 16int00185 
 
Agendapunt:  
 
 
Onderwerp: Huisvesting scholen 's-Heerenberg    
 
Portefeuillehouder: wethouder T.J.H.M. Loeff-Hageman 
 
 
Samenvatting:  

Aan twee van de drie basisscholen in ’s-Heerenberg moet veel onderhoud gepleegd worden. 
Daarnaast is er in Montferland sprake van ontgroening. Deze zaken nopen tot een heroverweging 
van de huisvesting van het basisonderwijs in ’s-Heerenberg. Hiervoor staat reeds een aantal jaren 
een onderzoek op de rol. Dit onderzoek is door meerdere oorzaken nog niet afgerond. De tijd is nu 
aangebroken om verdere uitwerking aan het onderzoek te geven. Voorgesteld wordt om ons 
college opdracht te verstrekken om te komen tot nieuwe huisvesting voor het basisonderwijs op 
een centrale plek in ’s-Heerenberg.  
 
 
Aanleiding: 

In 2013 werd duidelijk dat zowel aan de Mariaschool, als de Galamaschool in een periode van 10 
jaar voor een groot bedrag onderhoud gepleegd moet worden. De kosten daarvoor zijn deels voor 
rekening van de gemeente en deels voor rekening van het schoolbestuur. Het gaat om bedragen 
van ca. 1 miljoen voor zowel het gemeente- als schoolbestuur. 
  
    
Situatie/ probleem: 

De scholen in ’s-Heerenberg behoeven onderhoud, waarmee veel geld gemoeid is. Daarnaast 
ontgroent onze gemeente, waardoor het leerlingenaantal afneemt. Hierdoor is er sprake van 
leegstand in de bestaande gebouwen.  
Dit heeft ertoe geleid, dat eind 2013 de vraag naar voren is gekomen om een onderzoek te doen 
naar de huisvesting in ’s-Heerenberg. In de gemeentebegroting 2015 was ook opgenomen een 
onderzoek naar de huisvesting in ’s-Heerenberg doen. Doel daarbij was om te komen tot 
huisvesting die past bij het leerlingenaantal. 
 
Dit traject is destijds opgestart met de twee betrokken schoolbesturen Reflexis en Pro8. In 2014 is 
dit onderzoek gestaakt omdat er een aantal andere zaken speelde: voorgenomen besluit sluiting 
school Stokkum, opstellen van een huisvestingsvisie door gemeente- en schoolbesturen en de 
decentralisatie van het onderhoud. 
 
De besluitvorming rondom de sluiting van de school in Stokkum en de huisvestingsvisie zijn 
inmiddels afgerond, zodat het onderzoek opgestart kan worden. Door de schoolbesturen is 
aangegeven dat zij de voorkeur geven aan één schoolgebouw voor alle kinderen van ’s-Heerenberg 
op een centrale plek,( Galama-, Mariaschool van Pro8, maar ook de o.b.s. Montferland van 
Reflexis) teneinde concurrentie tussen de scholen te vermijden. Ook geven de besturen aan het 
wenselijk te vinden om de kinderopvang te huisvesten in het gebouw, om zo de doorgaande 
leerlijnen voor kinderen van 0 tot en met 12 te kunnen waarborgen.   
 
    
Oplossing:  

Onderzoek doen naar de mogelijkheden om te komen tot nieuwe huisvesting van het 
basisonderwijs, afgestemd op het aantal leerlingen op een centrale plek in ‘s-Heerenberg. Daarbij 
ook meenemen welke andere partners een plek hierin moeten krijgen om de doorgaande leerlijnen 
van de kinderen van 0 tot en met 12 jaar te kunnen waarborgen. 
 
Dit onderzoek moet antwoord geven op de volgende vragen: 
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-hoeveel leerlingen worden er gehuisvest; 
-welke partijen worden er in het gebouw gehuisvest; 
-welke locaties zijn geschikt; 
-is er tijdelijke huisvesting noodzakelijk; 
-hoe vindt verkeersafwikkeling plaats; 
-wat zijn de ruimtelijke mogelijkheden voor de vrijkomende locaties.  
-wat zijn de financiële consequenties van nieuwbouw. 
    
Communicatieparagraaf: 

In het onderzoek zullen de schoolbesturen betrokken worden. 
  
Financiële consequenties: 

Deze zullen in het onderzoek worden betrokken. Uitkomsten zullen integraal onderdeel uitmaken 
van een vervolgadvies over dit thema. 
  
Advies:  

Ons college opdracht geven om de mogelijkheden te onderzoeken om te komen tot nieuwe 
huisvesting voor het basisonderwijs en mogelijk andere partijen  in ’s-Heerenberg op een centrale 
plek. 
 
 
 
Didam, 7 maart 2016 
Burgemeester en wethouders van de gemeente Montferland, 
 
De secretaris,    De burgemeester, 
T.M.J.M. Evers    C.C. Leppink-Schuitema 
 
 
Bijlagen: 

Vermeld hier de onderwerpen van de stukken die als bijlage bij het raadsvoorstel zijn gevoegd 

zodat de gemeenteraad een compleet overzicht heeft van alle stukken die door het college worden 

aangeboden. 
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